
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 17. juni 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1352 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1352:  

”Vil ministeren oplyse, hvorfor det er de behandlende læger, der skal søge om udle-

veringstilladelse til hver enkelt af de mange patienter, der ikke kan få deres medicin, 

f.eks. salazopyrin, som bl.a. mange gigtpatienter er afhængige af? ” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo august 2020. 
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